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Styrelsen för PRO Landeryd får härmed avge följande redovisning av verksamheten för 
kalenderåret 2023.

Styrelse:
Ordförande  Birgitta Ståhlberg
V Ordförande/
Sekreterare Björn Karlsson
Kassör Lars-Åke Johansson
Studieorganisatör Ann-Margret Arnell
V Sekreterare Thomas A Widgren
Övrig ledamot Ronnie Svensson
Övrig ledamot Gunnel Svensson

Revisorer:
Revisor Ingrid Ekengren
Revisor Rune Carlson
Revisor Ersättare Kennet Hugosson
Revisor Ersättare Olof Nilsson

Medlemsantal: 
Antalet medlemmar i föreningen var vid årets början 245 och vid årets slut 234. Under året avled  
medlemmarna: Majken  Gerhardsson, Göran Andersson, Kerstin Karlsson, 
Sven Gunnar Gunnarsson, Sture Pettersson, Ann-Marie Karlsson, 
Åke Karlsson, Ingeborg Ringkvist och Maj-Britt Liljeqvist.
Under året har 10 nya medlemmar skrivits in i föreningen.

Styrelsesammanträden:
Styrelsen har haft 1 konstituerande sammanträde i april månad och 10 protokollförda 
styrelsemöten inför våra månadsmöten.

Månadsmöten:
Detta år har vi glädjande nog kunnat genomföra våra månadsmöten som planerat utan någon 
påverkan av pandemi eller annat.
Här följer en kort redogörelse av dessa.
Januarimötet  innehöll parentation över avlidna under år 2022. Niklas Lüning från Landeryds 
församling höll i parentationen. För musiken stod Ehrling Lundberg och vår medlem Sonja  Palmér 
läste en fin dikt.
Ehrling underhöll efter kaffet med med musik av Elvis m.fl. Trevligt mellansnack bjöd han också på.
Aktuell information om kommande verksamhet lämnades av styrelsen.
Februarimötet bjöd på sång och musik av kören Våghalsarna från PRO Johannelund.
Dagen innehöll också en kortare informationsstund från styrelsen.   
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Marsmötet innehöll sedvanliga årsmötesförhandlingar. I år leddes mötet av vår tidigare 
ombudsman Li Teske. Duon Vildhavre från Motala underhöll med sång och musik.
Innan vi gick hem fick vi lite information från styrelsen
Aprilmötet gästades vi av Trubadurjohan. Han ersatte Tronnes som med kort varsel tvingats lämna
återbud. Johan visade sig vara en härlig ersättare med sin musik från 50-70 talet .
Styrelsen passade också på att lämna lite information.
Majmötet bjöd på föredrag av Daniela Lind från brottsofferjouren. Ett värdefullt föredrag om hur 
vi skall skydda oss mot bedrägerier mm.
Aktuell information om kommande verksamhet lämnades av styrelsen.
Augustimötet inleddes med härlig körsång. Vi gästades av Sega gubbar från Borensberg. En 
mycket trevlig bekantskap. Lite information från styrelsen avlutade mötet. 
Septembermötet inleddes av Jan Holmbom från Boxholm som underhöll med lite musik av 
Cornelis, Robban Broberg, Bob Dylan o Ulf Lundell. En riklig information lämnades av styrelsen 
innan mötet avslutades.
Oktobermötet Här fick vi besök av Christer Kustvik från Corren. Han pratade om Correns 
utveckling och den utmaning som media branschen står inför. Den digitala världen tar över allt 
mer. Vi avslutade dagen med information från styrelsen.
Novembermötet besöktes av Benny Wagnberg från Norrköping. Det blev fin sång och härligt 
gitarrspel. En mycket uppskattad inledning på mötet. Även denna gång lämnade styrelsen en hel 
del information om kommande verksamhet.
Decembermötet inleddes med Luciatåg av elever från Hjulsbroskolans årskurs 4-6. En mycket fin 
tradition som fick många applåder. Landgång med öl/vatten serverades. Bengt Åkerfors underhöll 
efter fikat med sång och musik i ett omväxlande program.
Som vanligt lämnades information från styrelsen.

Lotteriförsäljning och kaffeservering förekom på varje månadsmöte.
Totalt har det varit c:a 560 medlemmar på våra månadsmöten..

Studier Friskvård:
Under året har det varit 4 studiecirklar i föreningen. 
Ett lag från föreningen har deltagit i frågetävlingen PRO-vetarna.
Övriga aktiviteter har varit Kortspel, Bangolf, Promenader, Bingo och Bowling.
Friskvårdsdag anordnades i Vidingsjö Motionscentrum med 40 deltagare.

Utbildning:
Någon deltagande i utbildningar har vi inte haft under året.

Resor och kultur:
22 jan Sagateatern 50 deltagare
13 juni Sommarfest Hembygdsparken 72 deltagare 
  4 juli  Vandring i Trädgårdsföreningen 40 deltagare
19 sept Pubafton 28 deltagare
20 nov Studiebesök Nya Simhallen 13 deltagare 



Resor och kultur forts:                                                                                                                          Sid 3(4)
Totalt har 203 deltagit i ovanstående kulturaktiviteter. Utöver detta har föreningsmedlemmar 
deltagit i Läs och res resan till Värmland. Många medlemmar har deltagit i ett flertal av de resor 
och studiebesök som anordnats av Samorganisationen och Distriktet.

Representation:                    
Birgitta Ståhlberg är föreningens representant i Föreningarnas Pensionärsråd.
Gunnel Svensson  är ersättare.
Föreningen har också representanter i enhetsråden vid tre äldreboenden. Margareta Johansson i 
Möjetorp, Gudrun Karlsson vid Valthornsgatan och Ann-Marie Karlsson i Ekbacken.
Föreningen har varit representerad på PRO-Samorganisationens höst/årsmöte.

PRO-kontakt:                                                                                                                                             
Kontaktgruppen har spridit glädje och gemenskap till äldre, sjuka och ensamma medlemmar, 
genom hembesök, telefonsamtal, blommor m.m.
En vårlunch har anordnats i Landerydgården och i november kunde gruppen genomföra 
adventskaffe. I båda fallen för medlemmar över 85 år. 
Julblommor 63 st har delats ut till våra äldre medlemmar. Det blev som alltid väldigt uppskattat av 
mottagarna.     

Kommittéer:
Vi har haft följande kommittéer under året:
Programkommitté, Resor och Kultur:                                                                                                   
Birgitta Ståhlberg Maritha Karlsson Björn Karlsson
Valberedning:
vakant
Kaffekommitté:
Barbro Johansson         Ann-Margret Arnell     Birgitta Ståhlberg
Ombud Trafik och Säkerhet:
Thomas A. Widgren
Webb-kommitté:
Björn Karlsson
Lotterikommitté externt:
Birgitta Ståhlberg         Lars-Åke Johansson          
Lotterikommitté möten:
Elisabeth Svensson Kerstin Fornander Annika Karlsson (ersättare)
Föreningsvärdar:
Roland Andersson        Ronnie Svensson Ulf Svensson
PRO-kontakt:               
Barbro Johansson Kerstin Wahlberg  Birgitta Ståhlberg
Ann-Margret Arnell     Gunnel Rydgren           Gunnel Svensson
Friskvårdsansvarig:
Ronnie Svensson
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Föreningens ekonomi är stabil och redovisas i bifogade Resultaträkning och Balansräkning.
Styrelsen föreslår, att årets vinst 2630,83 kr överförs i ny räkning.

Slutord:                                                                                   
Styrelsen konstaterar med tillfredsställelse, att vi i år kunnat genomföra våra månadsmöten.
Även om vi önskar kunna välkomna fler medlemmar till våra möten.           
Den variation av program som programkommittén försöker eftersträva uppskattas av 
medlemmarna.
Föreningens kontaktgrupp gör ett gott arbete genom att ringa och söka upp de medlemmar som 
inte orkar komma på mötena. 
Webbansvarig försöker hålla hemsidan aktuell. Studiecirklar och andra aktiviteter har genomförts.
Styrelsen framför ett stort och innerligt TACK till alla som bidragit till föreningens livaktighet.
Ingen kan göra allt men alla kan göra något.
Vi ser fram emot 2024 med stor tillförsikt. 

Linköping mars 2024 

Birgitta Ståhlberg Björn Karlsson Lars-Åke Johansson
Ordförande Vice ordförande Kassör

Sekreterare

Ann-Margret Arnell Thomas A Widgren Gunnel Svensson
Studieorganisatör Vice Sekreterare Övrig ledamot

Ronnie Svensson
Övrig ledamot


